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Betreft: Dynamische vergunning evenementenbranche

Op 11 augustus werden verschillende gebouwen door het hele land in rood licht gezet om aandacht 
te vragen voor de nijpende situatie waarin de evenementenbranche verkeerd. Naar aanleiding van 
dit alert is het CDA Zwolle samen met CDA Overijssel en kamerlid Hilde Palland (CDA) in gesprek 
gegaan met een aantal ondernemers uit de evenementenbranche. Hierover hebben wij ook eerder 
vragen gesteld aan uw college. Daarna zijn wij in gesprek gebleven met de branche en hieruit 
 is gebleken dat er geen tot weinig perspectief is voor deze branche. Iets wat het vooral lastig maakt 
is de voorbereidingstijd die nodig is voor een evenement. Een onderdeel van die voorbereiding is het 
aanvragen van een vergunning voor een evenement. Vaak duurt het een aantal weken voordat de 
vergunning verstrekt wordt en is deze voor een bepaalde periode geldig. Dit maakt het voor 
ondernemers in de evenementenbranche bijna onmogelijk om nog een evenement te realiseren als 
er op termijn groen licht gegeven wordt vanuit Den Haag, immers de voorbereidingen voor een goed 
evenement nemen behoorlijk tijd in beslag. Daarbij kunnen ook er ook belemmerende kaders 
optreden vanuit de veiligheidsregio’s of de gemeentes, zodra de burgemeesters weer de ruimte 
krijgen om hierover te beslissen. 

Het CDA acht het dan ook van groot belang dat er gekeken wordt naar nieuwe manieren om in deze 
tijd toch evenementen te kunnen voorbereiden en eventueel te laten plaatsvinden. Wij denken aan 
het ontwikkelen van een ‘dynamische vergunning’, zodat op het moment dat er weer evenementen 
zijn toegestaan, deze ook daadwerkelijk snel kunnen plaatsvinden omdat voorbereidingen reeds zijn 
getroffen en met meerdere (Covid-)scenario’s rekening is gehouden. Onder een dynamische 
vergunning verstaat het CDA het volgende:

 De ondernemer uit de evenementenbranche kan van tevoren een vergunning aanvragen voor 
een evenement en deze kan ingaan op het moment dat er groen licht gegeven wordt vanuit 
Den Haag voor evenementen in het algemeen. 

 Daarnaast  biedt de vergunning ruimte aan verschillende door de aanvrager beschreven  
scenario’s voor het evenement, zodat de organisator kan schakelen binnen de afgegeven 
vergunning mochten de Covid-maatregelen  versoepelt dan wel aangescherpt worden. 



Daarom stelt het CDA de volgende vragen:

1. Is het college het met het CDA eens dat het voor ondernemers uit de evenementenbranche 
zo makkelijk mogelijk gemaakt moet worden om een evenement te organiseren, zodra dit 
weer mag?

2. Deelt het college de mening van het CDA dat een vergunningsaanvraag een factor is die kan 
leiden tot vertraging in het proces?

3. Bent u met het CDA van mening dat een (vorm van een) dynamische vergunning kan helpen 
om de (Zwolse) evenementensector te faciliteren in het weer op gang komen, rekening 
houdend met verschillende mate van corona-beperkingen?  

4. Is het college bereidt te kijken, al dan niet samen met de veiligheidsregio,  naar de 
mogelijkheden voor het invoeren van een dynamische evenementenvergunning? Zo nee 
waarom niet? 

5. Zou de verkenning van een dynamische vergunning ook kunnen plaatsvinden in het kader 
van de fieldlabs voor evenementen of een Zwolse bijdrage daaraan? 1

6. Wat heeft het college nodig om tot zo’n dynamische vergunning te komen?

1 Fieldlab Evenementen – De evenementen sector is van start gegaan met het opzetten van een zogenaamd 
fieldlab programma om bij te dragen aan een eventuele versoepeling van de maatregelen tegen de 
verspreiding van het coronavirus. https://fieldlabevenementen.nl
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